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П Р О Т О К О Л 

№ 11 
Днес, 20.09.2024 г., от 14:00 часа, в зала 203 на Община Шумен се проведе заседание на ПК 

„Правна и опазване на обществения ред”. 

 

На заседанието присъстваха:  

ПЛАМЕН ПЕТКОВ                    - председател 

ИВАЙЛО ИЛИЕВ           - зам.-председател  

АХМЕД АХМЕДОВ                   - член 

БОРИСЛАВ КОСТОВ                - член 

ВЕСЕЛИН ПЕНЧЕВ                   - член 

МЕТИН ДЖАМБАЗОВ              - член 

ХРИСТОФОР КРУМОВ             - член 

 

На заседанието присъстваха още: г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС; г-н Николай 

Колев – заместник-кмет по „Икономическо развитие“; г-н Румен Въков - ст. юрисконсулт, г-жа 
Живка Атанасова- гл. експерт „Екология“, представители на общински предприятия, общински 

съветници, граждани и журналисти.  

 

Заседанието бе открито и ръководено от председателя на комисията г-н Пламен 

Петков.  

 

ПК ПООР пристъпи към гласуване на точките за предстоящата сесия, които да бъдат 
включени в дневния ред на комисията.  

 

С 5  гласа „за”, без „против” и без „въздържали се” комисията прие следния  
 

ДНЕВЕН РЕД: 

І. Докладни записки за предстоящата сесия: 
1. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Шумен. – 

докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 6 от дневния ред на 

предстоящата сесия/; 

2. Предложение за възобновяване на административно производство по реда на глава 

седма от Административнопроцесуалния кодекс. – докладна записка от доц. д-р Виктория 
Ковчазова - Зам.-кмет „Образование и култура“  /За Кмет, съгл. Заповед №РД-25-

2433/12.09.2024г./ /т. 7 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

3. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за управление на 

отпадъците на територията на Община Шумен. – докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 8 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

4. Приемане на Наредбата за изменение на Наредба № 1 за поддържане и опазване на 

обществения ред на територията на Община Шумен. – докладна записка от Пламен Петков – 

общински съветник /т. 9 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

5. Определяне на цени за паркиране в зоните за платено паркиране, управлявани от 

Общинско предприятие „Общински жилища и имоти“. – докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 10 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

6. Даване на принципно съгласие за сключване на договор за съвместна дейност със 

сдружение „БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ“ във връзка с използване на изграден и 
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реновиран терен на ученически стадион „Цоньо Василев“.– докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 14 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

7. Продължаване срока на Разрешително № 001/07.08.2019 г. за водовземане и ползване 

на повърхностен на „Реконструкция на система „Горчива вода“ за водоснабдяване на гр. 

Шумен с вода за миене на уличната мрежа в гр. Шумен“.– докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

8. Предложение за промяна в наименованието на село Струино. – докладна записка от 
доц. д-р Виктория Ковчазова - Зам.-кмет „Образование и култура“  /За Кмет, съгл. Заповед №РД-

25-2433/12.09.2024г./ /т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/ 

9. Избор на управител на „Комплексен онкологичен център-Шумен“ ЕООД.- докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 18 от дневния ред на предстоящата 
сесия  

10. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 2023 година. - докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 19 от дневния ред на предстоящата 
сесия 

11. Продажба на 2 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели - настанени в тях по административен ред.- докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 20 от дневния ред на предстоящата сесия 

12. Отдаване под наем без търг или конкурс на част от имот - частна общинска 

собственост на оператор на електронни съобщителни мрежи за разполагане на оборудване за 

телекомуникационна дейност, на основание чл. 14, ал. 1 и ал. 2 от ЗОС и чл. 30, ал. 5 във 

връзка с чл. 19 от Закона за електронните съобщителни мрежи и физическа инфраструктура 

/ЗЕСМФИ/- докладна записка докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен 

/т. 21 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

13. Отдаване под наем без търг или конкурс на част от имот - общинска собственост за 

пощенски услуги на основание чл. 14, ал. 6 от ЗОС и чл. 30 от Закона за пощенските услуги.  

- докладна записка докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 22 от 

дневния ред на предстоящата сесия/; 

14. Молба на „Глоб строй“ ЕООД за придобиване на имот, частна общинска 

собственост по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОбС. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на 
община Шумен - / т. 23 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

15. Учредяване право на строеж за „Пристройка със ЗП и РЗП - 7 кв.м. към 

съществуващ гараж с идентификатор 83510.671.154.6”, в УПИ V-3974а, кв. 290 по плана на 

гр. Шумен, на собственика на сградата построена в ПИ с идентификатор 83510.671.154, на 

основание чл. 38, ал. 2 от ЗОС и чл. 49, ал. 2 от НРПУРОИ - докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен - / т. 24 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

16. Учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на „МБАЛ - 

Шумен“ АД върху обособена част от общински поземлен имот с идентификатор 

83510.661.322 по кадастралната карта на гр. Шумен.- докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен - / т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

17. Избор на обществен посредник на територията на община Шумен.  - докладна 
записка от А. Аспарухова - предс. на ОбС/ т. 43 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

 

II. Текущи докладни записки. 
1. Сигнал от стопани на кучета с рег. № 61-01-301/09.08.2024 г.; 

2. Предложение от д-р Антон Попов с рег. № 61-01-325/13.09.2024 г.  

 

ПО ПЪРВА ТОЧКА 

Докладни записки за предстоящата сесия 
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1. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за определянето и 

администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Шумен. – 

докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 6 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР – „Единственото изказване, 
което ще направя, направих го и на икономическа комисия общинска администрация не са готови 

с промяната на наредбата и това си личи. Прави се на парче, ще има и за следващата сесия 
изменения. Дано са прецизирани нещата и да няма последващо гласуване върху това, което сме 
гласували в момента.“  

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 6 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се”, ПК подкрепя решението 

от докладната записка. 
 

2. Предложение за възобновяване на административно производство по реда на глава 

седма от Административнопроцесуалния кодекс. – докладна записка от доц. д-р Виктория 
Ковчазова - Зам.-кмет „Образование и култура“ /За Кмет, съгл. Заповед №РД-25-2433/12.09.2024г./ 
/т. 7 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Лично аз смятам, че тази наредба е 
нужна. По нея имаше обществено обсъждане, консултации. Очевидно е, че е спазен срокът по 
ЗНА. Приложение №7 също е било част от процедурата по огласяване и обществен дебат, минал е 
в рамките на предходното производство, но има няколко неща, които са притеснителни. Правна 
комисия и Общински съвет, трябва да осигурим стабилност на нормативните актове, които 

Общинският съвет приема, касателно наредбите на Община Шумен. Струва ми се, че 
предложената процедура за възобновяване на производство по чл. 99, т. 2 от АПК не би следвало 

да ни даде възможност да продължим по този ред. Член 99, т. 2 от АПК е разпоредба, която се 
отнася за процедури провеждани от административен орган за издаване на индивидуални или 

общи административни актове. Нашият акт в крайна сметка е нормативен – наредба. Смущаваме 
това, но не открих такава практика да ползваме тази разпоредба за възобновяване и провеждане на 
процедурата по издаване на нормативен акт. Струва ми се, че за да избегнем бъдещи спорове, 
едномесечен срок от сега нататък да успеем за октомври да сме завършили. Другото, което липсва 
са нови обстоятелства, нови писмени доказателства. Нямаме такива. Не можем да ги ползваме, 
много е рисково ще създадем ситуация, в която нормативен акт няма да може да влезе в сила и би 

бил оспорим от двете контролни инстанции, които са след нас. Областният управител и 

прокуратурата няма да пропуснат това да го спрат. Предлагам да проявим търпение и ако желаете 
да направим предложение към вносителя, да спази процедурата по ЗНА. Нищо, че веднъж е 
изтекъл срока, да я качим още веднъж на сайта на Община Шумен, приложение №7 с измененията, 
да си изтече срокът и на октомврийското заседание на Общинския съвет със сигурност ще 
гласуваме по нея съвсем законосъобразно.“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР –„Действително не виждам 

нови факти и обстоятелства. Ако приемем, че това изменение на наредба и възобновяването на 
производството трябва да го приемем, бихме могли в противоречие със закона и считам, че трябва 
да се измине процедурата отново. Има неща, които са направени съгласно изискванията, но те не 
са достатъчни повторно да се внесе.“ 
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Г-н Метин Джамбазов –член на ПК ПООР – „Предлагам правна комисия да върне на 
Община Шумен предложението с оглед администриране и внасяне на следващо заседание след 

обявяване и изтичане на сроковете за обществено обсъждане.“ 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка Комисията премина към 

гласуване на направената препоръка.  
Гласуване по точка 7 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, правна комисия 

връща на общинска администрация предложението, като прави препоръка 

вносителят да повтори процедурата с оглед администриране и внасяне на 

следващо заседание след обявяване и изтичане на сроковете за обществено 

обсъждане и консултации.  
 

3. Приемане на Наредба за изменение и допълнение на Наредбата за управление на 

отпадъците на територията на Община Шумен. – докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен /т. 8 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР –„Защо се налага да внасяме 
нова наредба, не можеше ли да изменим старата? Ако станат няколко нормативни акта 
регламентиращи едно и също нещо ще има някакъв хаус.“ 

Г-н Метин Джамбазов –член на ПК ПООР – „Категорично за мен реда е този. 

Предложението направено по този начин съответства както на ЗНА, така и на цялото 

законодателство.“ 

Няма други желаещи да вземат отношение. Комисията премина към гласуване на решението 

от докладната записка. 
Гласуване по точка 8 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

С 6 гласа „за”, без „против” и 1 „въздържал се”, ПК подкрепя решението 

от докладната записка. 
 

4. Приемане на Наредбата за изменение на Наредба № 1 за поддържане и опазване на 

обществения ред на територията на Община Шумен. – докладна записка от Пламен Петков – 

общински съветник /т. 9 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка, като 

направи подробни разяснения по внесеният материал и даде думата за мнения и становища по нея. 
Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 9 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

5. Определяне на цени за паркиране в зоните за платено паркиране, управлявани от 

Общинско предприятие „Общински жилища и имоти“. – докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 10 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет по Икономическо развитие“ направи подробни 

разяснения по докладната записка. 
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Г-н Христофор Крумов – член на ПК ПООР –„Да, но това е услуга и когато има повишение 
на цена на услуга съответно услугата трябва да се подобри. В края на краищата какъв е 
икономическият ефект за предприятието? Това бяха мотивите на комисията ТРСУТБД.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет по Икономическо развитие“ – „Казах, че ще има 
цифри калкулация и съответно мотиви на база, на които се предлага.“ 

Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР - „Аз също имам някои забележки относно 
мотивите, които ще изложа подробно в сесийна зала. Като цяло смятам, че подобни действия 
следват да бъдат предприети след една цялостна ревизия на това дружество, защото имам сигнали 

от граждани, че там се вършат неща, които не са редни и гражданите биха дошли да ги потвърдят. 
Г-жа Десислава Петрова в предишни заседания каза, че там има нарушения в счетоводната 
отчетност, които тя си призна, че нещо е отчитано не както трябва. Специално тази част от ОЖИ, 

която се занимава с паркингите и паркирането следва да бъде обстойно ревизирана и едва след 

това да се правят предложения.“ 

Г-н Христофор Крумов – член на ПК ПООР –„Аз ще се запозная с допълнението, когато го 

получим. Моето предложение щеше да бъде, когато приемем ГЕН план, защото той ще обоснове -
необходимостта от паркиране, начина на паркиране, местата за паркиране, разделение на зони и 

едва тогава да можем да говорим за цени и ценообразуване на услугата. Това ми е основното 
обстоятелство. Принципно мога да подкрепя едно повишение, но не съм убеден защо го правим.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Колеги, все пак върви паралелно, 

нашият дебат в правна комисия е хубав, но върви паралелно от една страна докладната записка за 
определяне на новите цени с обосновка за повишение на цените на горивата, МРЗ и прочие, но 

паралелно с това вкарахме и темата за организация на работата. Различно е. Заместник-кметът е 
абсолютно наясно и ги вижда. Аз подкрепям примерите които дадохте, но не виждам пречка да 
тръгнем от някъде сега.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС - „Аз искам да допълня, че както знаят 
колегите има специална наредба за престой за паркиране и умишлено още не е внесен проект за 
изменение, каквато беше волята на някои общински съветници, съобразявайки се с изработването 

на ГЕН планът. Мисля, че рано или късно ще се предприемат действия и в тази посока. Тук 

определянето на цените и после регулирането и обособяването на определени или допълнителни 

зони за престой или паркиране са предмет на този нормативен акт. Тук, както виждате нямаме 
нормативен акт, тъй като тези цени са определени с решение на Общинският съвет, което не е част 
от наредба или някакво приложение.“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР –„Както и останалите неща и 

тук се решават нещата на парче. Действително трябва глобално решение за цялото паркиране, за 
зоните, да се определят допълнително паркоместа, защото е ясно, че в момента те не стигат.“ 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 10 от дневния ред на предстоящата сесия:  

С 4 гласа „за”, без „против” и 3 „въздържали се”, ПК подкрепя решението 

от докладната записка. 
 

Г-н Метин Джамбазов –член на ПК ПООР – „Вече мина гласуването и ще си кажа. Да, 
необходимо е изрично регулиране на този въпрос. Преди час ние дискутирахме конкурсът за КОЦ. 

Няма до го коментирам, но ще кажа, че нямаше да имаме тези проблеми в КОЦ ако ние 
нормативно имахме наредба за конкурсите на общинските ТД. Това е наш пропуск. Ако имаше 
такава наредба, каквато има в други общини, ние щяхме да имаме една ясна аргументация и 

перфектен конкурс, и всички въпроси щяха да бъдат излишни. Така, че си заслужава да седнем и 

самостоятелно да решаваме едни въпроси, които не търпят отлагане. Да, необходими са нови 

наредби.“ 

Г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС – „Има такава, но трябва да се актуализира.“  
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Г-н Петър Петров – общински съветник – „Не съм съгласен, че ако има такава наредба за 
конкурсите нещо ще се промени. Не, това е моето мнение, защото когато хората които са в 
комисиите са предубедени …“ 

 Г-жа Ася Аспарухова – председател на ОбС – „Вижте, аз съм член на временната комисия 
и не мога да приема подобна квалификация лично за мен и за колегите членове на тази комисия. 
Не може да се излагат внушения или твърдения, че един или друг е предубеден. Всеки е проявил 

своята отговорност и е положил подписа си. Не е правилно да давате такива квалификации.“ 

 

6. Даване на принципно съгласие за сключване на договор за съвместна дейност със 

сдружение „БЪЛГАРСКИ ФУТБОЛЕН СЪЮЗ“ във връзка с използване на изграден и 

реновиран терен на ученически стадион „Цоньо Василев“.– докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 14 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Румен Въков – старши юрисконсулт – „Договорът е съгласуван с БФС в цялото си 

съдържание, потвърден е от тях.“ 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 14 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

7. Продължаване срока на Разрешително № 001/07.08.2019 г. за водовземане и ползване 

на повърхностен на „Реконструкция на система „Горчива вода“ за водоснабдяване на гр. 

Шумен с вода за миене на уличната мрежа в гр. Шумен“.– докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 15 от дневния ред на предстоящата сесия/; 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 15 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

8. Предложение за промяна в наименованието на село Струино. – докладна записка от 
доц. д-р Виктория Ковчазова - Зам.-кмет „Образование и култура“  /За Кмет, съгл. Заповед №РД-

25-2433/12.09.2024г./ /т. 16 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Г-н Председател, аз като един от 
вносителите поддържам това искане. Това искане е на населението. Подкрепено е с необходимият 
брой подписи. Няма никакви административни пречки Общинският съвет да вземе решение и 

оттам-нататък да се задвижи процедурата.“ 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка.  Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 16 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
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9. Избор на управител на „Комплексен онкологичен център-Шумен“ ЕООД.- докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен/т. 18 от дневния ред на предстоящата 

сесия /. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията даде думата за разяснения, мнения и становища 
по нея. 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Няма да участвам в дебата нито в 
гласуването, поради частен интерес.“ 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 18 от дневния ред на предстоящата сесия:  

С 5 гласа „за”, без „против”, 1 „въздържал се” и 1 негласувал /г-н Пламен 

Петков/, ПК подкрепя решението от докладната записка. 
 

10. Отчет за изпълнението на решенията на Общински съвет за 2023 година. - докладна 
записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен/т. 19 от дневния ред на предстоящата 

сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка.  Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 19 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК приема 

информацията от докладната записка. 
 

11. Продажба на 2 броя общински жилища на основание чл. 47, ал. 1, т. 3 от ЗОС на 

наематели - настанени в тях по административен ред. - докладна записка от проф. Хр. Христов 
– кмет на община Шумен /т. 20 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Веселин Пенчев – член на ПК ПООР –„Предлагам нова точка 4 със следния текст: 
„Сума равна на 50% от получените от продажбата средства да бъде изразходвана  за строителство 

или покупка на нови общински жилища.“ 

Няма други желаещи да вземат думата по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка, ведно с направеното предложение за нова точка 4.  

Гласуване по т. 20 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

докладната записка, като прави предложение за нова т. 4 в проекта за решение 

с текст: „Сума равна на 50% от получените от продажбата средства да бъде 

изразходвана за строителство или покупка на нови общински жилища.“ 

 

12.Отдаване под наем без търг или конкурс на част от имот - частна общинска 

собственост на оператор на електронни съобщителни мрежи за разполагане на оборудване за 

телекомуникационна дейност, на основание чл. 14, ал. 1 и ал. 2 от ЗОС и чл. 30, ал. 5 във 

връзка с чл. 19 от Закона за електронните съобщителни мрежи и физическа инфраструктура 

/ЗЕСМФИ/- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 21 от дневния 

ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 
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Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка.  Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 21 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

13.Отдаване под наем без търг или конкурс на част от имот - общинска собственост за 

пощенски услуги на основание чл. 14, ал. 6 от ЗОС и чл. 30 от Закона за пощенските услуги.  

- докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община Шумен /т. 22 от дневния ред на 

предстоящата сесия/ 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 22 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

14.Молба на „Глоб строй“ ЕООД за придобиване на имот, частна общинска собственост 

по реда на чл. 35, ал. 3 от ЗОбС. - докладна записка от проф. Хр. Христов – кмет на община 
Шумен / т. 23 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР –„Само искам да попитам 

какви са мотивите на Общината, защото за първи път виждам отказ, откакто съм общински 

съветник.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет по Икономическо развитие“ – „Ние сме описали 

всичко. Не са на лице всички факти, които биха ни дали предпоставка и условия, за да минем по 

този член, без търг и конкурс. Това е основното, отделно по целесъобразност смятаме, че тъй като 
този терен е част от Общинският пазар не е най-правилното да го продаваме в момента и да 
осакатяваме пазара.“ 

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР –„И градският изглед би се 
променил, предполагам.“   

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 23 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

15.Учредяване право на строеж за „Пристройка със ЗП и РЗП - 7 кв.м. към 

съществуващ гараж с идентификатор 83510.671.154.6”, в УПИ V-3974а, кв. 290 по плана на 

гр. Шумен, на собственика на сградата построена в ПИ с идентификатор 83510.671.154, на 

основание чл. 38, ал. 2 от ЗОС и чл. 49, ал. 2 от НРПУРОИ - докладна записка от проф. Хр. 

Христов – кмет на община Шумен /т. 24 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 24 от  дневния ред на предстоящата сесия:  
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Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

16.Учредяване на безвъзмездно право на ползване за срок от 10 години на „МБАЛ - 

Шумен“ АД върху обособена част от общински поземлен имот с идентификатор 

83510.661.322 по кадастралната карта на гр. Шумен.- докладна записка от проф. Хр. Христов – 

кмет на община Шумен/ т. 25 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет по Икономическо развитие“ – „В случая става 
въпрос за имот, върху който ще бъде изградена площадка за излитане на вертолети. Съгласявано е 
с МБАЛ. Има и осигурено финансиране към МБАЛ за реализиране на проекта.“   

Няма други желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка.  
Гласуване по точка 25 от  дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

17.Избор на обществен посредник на територията на община Шумен. - докладна записка 
от А. Аспарухова - предс. на ОбС/ т. 43 от дневния ред на предстоящата сесия/. 

Г-н Пламен Петков – председател комисията представи текста от докладната записка и даде 
думата за разяснения, мнения и становища по нея. 

Няма желаещи да вземат отношение по разглежданата точка. Комисията премина към 

гласуване на решението от докладната записка. 
Гласуване по точка 43 от дневния ред на предстоящата сесия:  

Със 7 гласа „за”, без „против” и без „въздържали се”, ПК подкрепя 

решението от докладната записка. 
 

ПО ВТОРА ТОЧКА 

Текущи докладни записки. 
1. Сигнал от стопани на кучета с рег. № 61-01-301/09.08.2024 г.; 

Г-н Пламен Петков – председател на комисията представи текста от сигнала и направи 

разяснения, относно предприетите действия от общински администрация по казуса. 
Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Компетентният орган се е произнесъл.“ 

 

2. Предложение от д-р Антон Попов с рег. № 61-01-325/13.09.2024 г.  

Г-н Пламен Петков – председател на комисията представи предложението и даде думата за 
разяснения, мнения и становища по него. 

Д-р Антон Попов – гражданин - „Уважаеми г-н Председател, уважаеми членове на 
комисията, за да бъда в крак с темпото на вашата работа ще бъда кратък . По въпросът за опазване 
на бившата Окръжна ветеринарна лечебница и възможностите за използване на прилежащият 
терен внесох предложение към Общински съвет през месец март 2024 г. Опитах се в хронологичен 

ред да посоча задълбочаващите се различия през последните три десетилетия между минималните 
европейски здравни изисквания и възможностите РВМС, респективно ОДБХ като материална 
база, финансиране и комуникация. Последва решение на Общински съвет от 28 март 2024 г., при 

което оставаме с убеждение, че общинските съветници въобще не разполагат с информация за 
естеството на двете предложения.  

В заключение ще си позволя да отправя едно пожелание, преди около един век местните 
ръководители решават и с цената на заем изграждат масивна ветеринарна лечебница. Днес има 
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шанс, от вас зависи историята да се повтори в нов вариант с построяването на съвременна 
административна сграда на ОДБХ и лабораторен комплекс за нуждите на здравеопазването по 

европейска програма. Напълно естествено е това да се реши в диалог между местната и 

законодателната власт. До това се свежда моето предложение.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Докторе, от това предложение, което е 
внесено първоначално, възможност за застрояване няма написана вътре. Днес Вашето изказване 
внася допълнителни неща. По тази програма така ли е и кой може да кандидатства? За кого е 
отворена?“ 

Д-р Антон Попов – гражданин - „Настоящото предложение е продължение на 
предложението от март месец, което е на три странички и въвежда в темата. Механизмът на 
кандидатстване аз не съм на ясно.+ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Въпросът е следният: Кой е органът, който 

иска това бъдещо строителство? Не е ясно.“  

Г-н Ивайло Илиев – заместник - председател на ПК ПООР –„Аз доколкото разбирах и от 
духа на изказването и от материалите, е че тук се търси не толкова конкретиката, а едно 

взаимодействие между местната, Вие казахте законодателната, обаче аз разбирам, че е 
централната власт и изпълнителната. Тя законодателната няма как да се намеси в подобно нещо, 

но предполагам Министерство на земеделието е принципал. Да се търси един диалог между 
Община Шумен и Министерството на земеделието или заедно, или една от двете администрации 

да кандидатства по европейска програма за изграждането на този център.“ 

 Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Според мен ОДБХ трябва да направи едно 

искане. Онова, което може да направи Общината, респективно Общинският съвет е да направи 

едно предложение за подкрепа на една такава инициатива.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Точно така. В тази ситуация предлагам 

да постъпим, както е в духа на колегата Илиев и най-вече на колегата Джамбазов, да направим 

една препоръка. Общинска администрация да ни даде информация, относно  - терена, застроената 
част. Да ни бъде внесено черно на бяло и оттам-насетне да решим как да процедираме.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет по Икономическо развитие“ – „Теренът и сградите 
са били собственост на БАБХ. Преди 3-4 години поради отпаднала необходимост и липсата на 
средства за поддържането на терена, на имота като цяло, БАБХ се отказва и той минава във 
владение на Министерство на земеделието. Там някъде е започната процедура на искане от страна 
на Община Шумен за придобиване на имота. Последно през сесия през март общинска 
администрация иска разрешение от Общински съвет – Шумен разрешение за придобиване на този 

имот, което беше дадено. Оттам-нататък тече кореспонденция между Община Шумен, МЗ и МРРБ 

за придобиването на имота. На етап сме, в който имаме забележки относно ползването на имота, 
спрямо разпоредбите на ЕС там не би трябвало да има икономическа дейност. Намерението на 
Община Шумен беше сградите, които са строени 1928 г., тези предните с хубава архитектура да 
бъдат запазени, реновирани. Там да се отдели място за експозицията, която и в момента се намира 
в някакво състояние в тези сгради. Съответно отзад сградите, които са полусрутени и са строени 

някъде 70-те – 80-те години , те да бъдат съборени и на това място да бъде изградена спортна 
инфраструктура, зелени площи и паркинг, който да се ползва от спортните обекти наоколо.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Докторе, ако правилно г-н Колев казва 
процедурните неща, въпросът с евентуалното използване е в ръцете на МЗ. Искам да допълня, че 
ако е на режима на военните имоти, те ни бяха дадени на Община Шумен с решение на МС.“ 

Г-н Николай Колев – заместник-кмет по Икономическо развитие“ – „За военните, да.“ 

Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Пак ще бъде с решение на МС, защото 

компетентният министър трябва да внесе предложение в МС, да се вземе решение за деактуване и 

предоставяне после.“ 

 Г-н Борислав Костов – член на ПК ПООР –„Да внеса малко яснота. Инициативата беше 
подета от Веселин Вешев. Започнаха преговори за евентуално придобиване. Тази сграда не се 
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ползва от 2010 г. и в момента с настоящият министър – г-н Тахов се водят някакви разговори, но 
не са особено активни поради политическата обстановка в страната. Становището е, че това е имот 
ненужен на държавата и те са склонни да го предадат на Община Шумен, което вероятно ще се 
случи при наличие на добра воля от общинската власт в Шумен, но да ще има някакви 

ограничения за ползване на терена.“ 

 Г-н Метин Джамбазов – член на ПК ПООР – „Общинската власт какво ще направи? 

Вижте всичко е в ръцете на министъра на земеделието. Участвал съм в такива процедури, всичко 

зависи от компетентният министър.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Колеги, предлагам заместник-кмета да 
ни държи информирани по темата и да ни уведомявате д-р Попов относно движението на казуса. 
Каквото реши министърът, защото това ще важи и за нас.“ 

Д-р Антон Попов – гражданин - „Преписката, която се води лечебницата е обявена за 
ненужна за здравеопазването на животните. Действително с приемането ни в ЕС, нашата страна 
трябваше да се съобрази с нормативните документи на Съюза. Действително лечението на 
животни излезе от структурата и се пое от частно практикуващи лекари. В държавната структура 
остана контролът върху работата на практикуващите лекари и контролът върху храните от 
животински произход. От 2011 г. приемане на ЗБАБХ към задълженията и ангажиментите на 
бившата ветеринарна служба се прибавиха редица задължения. Ние нямаме никаква база, нямаме 
покрив, когато се предоставя възможност по програма на ЕС да се обедини здравеопазването и аз 
се учудвам от позицията на здравната комисия. Тя би трябвало да приветства една такава 
възможност, защото здравеопазването на хората и животните, по европейски проект от години се 
лансира по програма – „Един свят, едно здраве“. В предложението има съгласие на пет европейски 

агенции да подпомагат това обединение и развитие на здравеопазването. Заслужава внимание и 

затова насочвам нещата към един дебат.“ 

Г-н Пламен Петков – председател на ПК ПООР –„Благодаря, ако има развитие ще Ви 

поканим при всички случаи, но това не е в нашата компетентност.“ 

 

Поради изчерпване на дневния ред заседанието беше закрито в 15:10 часа. 
 

 

 

ПРЕДСЕДАТЕЛ:/п/ 

                              /Пламен Петков/ 
ПРОТОКОЛИСТ:/п/ 

           /София Язаджи/ 


